
 

Protokoll Årsstämma Tådås Väg och Samfällighetsförening 2019 

Datum: 2019-06-29 

Plats: Klövedals Församlingshem 

Närvarande: 34 röstberättigade, varav 8 fullmakter 

Mötet öppnas av ordförande Arly Jakobsen.  

1. Val av ordförande till stämman 

• Till ordförande för stämman valdes Jan Kilnäs. 

2. Justering av Röstlängd 

• Stämman godkände röstlängden och lade den till handlingarna. 

3. Mötets stadgeenliga utlysande 

• Stämman godkände mötets stadgeenliga utlysande. 

4. Val av sekreterare för stämman 

• Till sekreterare för stämman valdes Jan Dahlström. 

5. Val av två justeringsmän, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och rösträknare 

• Till justeringsmän, valkontrollanter och rösträknare valdes Solveig Norrman och Bosse 

Garton.  

6. Styrelsens och revisorernas berättelse, fastställande av resultat- och balansräkning 

• Årsberättelsen och fastställande av resultat- och balansräkning godkändes av stämman.  

7. Ansvarsfrihet för styrelsen 

• Revisorernas berättelse och ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 

godkändes av stämman.  

8. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna       

• Motion/ framställan från styrelsen angående väganslutning från Klövedal 215/218 och 

Mellan Tådås. Stämman beslutade att det är OK att projektera en väg som inte korsar våra 

el- och avlopps-installationer samt att den inte får störa de närmsta fastigheterna med 

ljusinsläpp etc. Den ska också gå så långt norrut som möjligt.  Projekteringen ska ske ihop 

med föreningen.  Fråga till Andreas Wetterström: Vad har diskussionerna med vägverket 

gett? Vi ber Andreas återkomma om detta.     

9. Avsättning till underhålls- och förnyelsefond.       

• Stämman beslutade att inte göra några avsättningar.  

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna.   

• Stämman beslutade att ersättning till styrelse, revision, valberedning och områdesansvariga 

ska vara 65000 kronor.  Fördelningen hanterar styrelsen själva.  

                    
 



11. Styrelsens förslag till budget, avgiftsreduktion pga utfört arbete samt debiteringslängd 

• Styrelsen har inför årsmötet tagit fram förslag till budget och debiteringslängd.  

•  Styrelsens förslag till budget, debiteringslängd godkändes av stämman.   

• Avgiftsreduktion pga arbete. De medlemmar som deltar vid en eller två 

arbetstillfällen får detta år lägre årsavgift. Storleken på reduktionen fastställdes till: 

• Permanentboende  500 :- / tillfälle 

• Fritidsboende  350 :- / tillfälle 

• Obebyggd tomt  100 :- / tillfälle 

• Utskick av avgift till medlem sker under vecka 27 med sista betalningsdag till 

föreningen 2019-08-31 (vecka 35). 

12. Val av Ordförande, Ledamöter och Suppleanter 

• Clas Gunnarsson valdes till ordförande på 2 år (nyval).             

Kommer sitta kvar som kassör också. 

• Arly Jakobsen valdes till ledamot på  2 år (omval) 

• Roger Jonsson valdes till ledamot på 2 år (nyval) 

• Pär Svensson valdes till ledamot på 2 år (nyval) 

• Hans-Göran Hermansson valdes till suppleant på 1 år (nyval) 

• Lars Rosenhoff valdes till suppleant på 1 år (nyval) 

13. Val av revisorer och suppleanter 

• Stämman beslutade enligt valberedningens förslag att välja: 

• Gunilla Jägemalm som ordinarie revisorer för 1 år (omval) 

• Susann Agerlid som ordinarie revisorer för 1 år (omval) 

• Gunnar Sahlström som revisorssuppleant för 1 år (omval). 

14. Fråga om val av valberedning 

• Stämman valde:   

• Britt-Marie Hermansson och Solveig Norrman till valberedning för 1 år (nyval). 

15. Övriga frågor 

• Information angående vårt avlopp. Bosse Garton informerade om avloppet och att han 

behöver rensa detta alltför många gånger per år för att undvika översvämningar.  Vi hoppas 

att våra inplastade informationsblad, med vad man får och inte får spola ned i avloppet, 

skall förbättra situationen. Om vi inte förbättrar oss behöver föreningen kanske investera i 

en avskiljare till en kostnad av ca 650.000 SEK. Denna avskiljare kommer att lösa problemet, 

men det tillkommer mera arbete då avskiljaren behöver tömmas, samt mera funktioner att 

serva. 

• Gerd informerade om det viktiga att behålla Tjörns blommande marker. I bilagan finns 

förslag på hur vi på Tådås kan hjälpa till.   

• Salthalten i vårt vatten har ökat, dock har vår totala vattenförbrukning minskat under ett 

antal år. Fortfarande viktigt att vi alla sparar på vattnet så mycket som möjligt.   

16. Meddelande om tid och plats för stämmoprotokollets tillgänglighet 

• Beslutades att årsmötesprotokollet skall finnas tillgängligt stadgeenligt inom två veckor d.v.s. 

senast 2019-07-13 på anslagstavlor, hemsidan samt skickas ut till de som har sagt OK att 

använda mail för kommunikation med föreningen.  

17. Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

          Vi tackade också Solveig Norrman för hennes insats som medlem i styrelsen.                      



 

Underskrifter o signaturer från originalprotokollet. 

 

  



Bilaga;  Övrig fråga på Årsstämman 2019  ( från Gerd Kilnäs ) 

 

De största hoten mot biologiska mångfalden är bland annat att arters livsmiljöer 
förstörs ller krymper på grund av mänsklig påverkan. På Tjörn blir det alltmer sällsynt 
med blomsterrika slåtterängar där den största mångfalden av växter finns. Istället 
odlas hö i form av ensilage. 

Färre blommor ger färre insekter och det blir färre fåglar. 

 

Hur ska vi då få blommorna att blomma? 

För att kunna rädda den livsviktiga artrikedomen måste en mycket större del av vår 
natur skyddas. Sverige och många andra länder har skrivit på Konventionen om 
biolokisk mångfald. och har lovat att försöka bevara artmångfald i vårt land. Sverige 
har också 16 nationella miljömål, beslutade av riksdagen. Av dessa har Tjörns 
kommun valt att arbeta särskilt med 8, bland annatmålen 
- Ett rikt växt- och djurliv 
- Ett rikt odlingslandskap. 
Och så behövs förstås en stor potion praktiskt arbete.  
 

Ur Vi på Tjörn nr 5, 2018; 

I tjörns kommun finns särskilt värdefulla områden med strandängar och hagmarker. 
Det är naturtyper som kommunen åttagit sig att värna lite extra om, så kallade 
ansvarsnaturtyper. 

Några sådana områden är Breviks kile, Klövedal, Tuveslätt och Härön, där 
landskapet har hållits öppet med hjälp av betesdjur och slåtter.  

 
Hjälp till att rädda Tjörns blommande marker!  
ur Medlemsblad Tjörns naturskyddsföreningen. 
 
• Slå eller klipp inte vägkanter och allmänna gräsytor för ofta. Helst bara 1 gång i 

juli och en gång i första hälften av september. 

• Räfsa och ta bort det slagna sedan det har fått ligga några dagar och fröat av sig. 

• Gödsla aldrig.  
 

Om vi på Tådås hjälps åt att dessa 3 råd, har vi möjlighet att åter se blommor 
och insekter på våra vägkanter och grönytor.  

                               

 


